
Nurmijärven vammaisneuvoston kannanotto Nurmijärven terveyspalveluiden supistamiseen. 
 
Klaukkala Nurmijärven kasvavana ja jo nyt suurimpana taajamana tarvitsee kunnolliset 
terveysasema- palvelut. Nurmijärven vammaisneuvoston jäsenet eivät voi ymmärtää tällaisen 
supistamispäätöksen esittämistä eikä ehdotuksen hyväksyntää Keusoten hallituksessa 
esitettäväksi aluevaltuustolle, varsinkin kun aiemmin valtuusto on päättänyt säilyttää kyseisen 
terveyskeskuksen. 
 
Valtuuston tulee puuttua valmistelun puutteelliseen laatuun ja siihen, että hyvinvointialueen 
virkakoneisto ei keskity tehtyjen aiempien päätösten toteuttamiseen vaan tuottaa uusia, aiemman 
strategian vastaisia ratkaisuja, joiden vaikutus on Klaukkalan alueen asukkaille selvästi palvelua 
huonontava. 
 
Klaukkalan asukkaiden palvelutaso heikkenee siis merkittävästi. Tämä koskee edustamiamme 
ryhmiä, jotka muutenkin joutuvat tyytymään heikentyneisiin palveluihin, esimerkkinä 
kuljetuspalvelut. Esitetyn muutoksen myötä tarve kuljetuspalveluille kasvaa, samoin kustannukset 
kuljetusten osalta, puhumattakaan kuljetusten saatavuudesta. 
 
Haluamme kiinnittää päättäjien huomion siihen, että esitetty muutos usein tarkoittaa asukkaan 
terveysasemakäyntiin kulutetun ajan kaksinkertaistumista, mikä asia tulee ottaa mukaan 
vaikuttavuusanalyyseihin asukkaiden kannalta negatiivisena tekijänä. 
 
Supistaminen heikentää Klaukkalan ja Rajamäen vammaisten henkilöiden yhdenvertaisia 
palveluita, jolloin erikseen tulee tarkastella vammaisten oikeuksien toteutuminen ja esittää 
konkreettiset toimet tämän turvaamiseksi. 
 
Kantamme on, että Klaukkalan terveysasemaa koskevat suunnitelmat valmistellaan uudelleen ja 
että perusteet esitettävälle ratkaisulle ovat täysin läpinäkyvät Klaukkalan kaikille asukasryhmille, 
vammaiset mukaan lukien. 
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